
Valberedningens förslag 2022
Av Brf Tellusborgshus stadgar framgår att föreningen ska ha en valberedning. Valberedningen
arbetar på uppdrag av stämman med att få fram ett förslag till styrelse inklusive suppleanter,
lekmannarevisor och valberedning. Valberedningen föreslår även storlek på arvoden för
förtroendevalda. Valberedningen är fristående i förhållande till styrelsen, men har givetvis tagit
in synpunkter från förtroendevalda i arbetet.

------------

Valberedningen vill rikta ett stort tack till styrelsen för allt arbete ni lagt under året. Pandemin
har även detta år gjort arbetet komplicerat och vi har förstått att det nu är en lättnad att kunna ses
fysiskt vid mötena.

Som underlag för vårt arbete genomförde valberedningen individuella intervjuer med samtliga
styrelseledamöter. Syftet med detta var att förstå hur arbetet under året fungerat, ta reda på vilka
som står till förfogande för omval och undersöka om någon speciell kompetens/erfarenhet
saknats i styrelsen. Kontinuiteten är mycket viktig, varför det gläder oss att merparten av alla de
som valdes under förra årets stämma ställer upp för omval och väljer att arbeta vidare i styrelsen
även kommande år. Dock framgick det av intervjuerna att några ledamöter/suppleanter inte hade
möjlighet att vara kvar i styrelsen. Att det sker skiften bland de förtroendevalda är positivt då det
ger fler möjligheten att ta ett uppdrag och komma med nya perspektiv till styrelsearbetet.

Valberedningens förslag

Styrelseledamöter
Dennis Nkangi - ordinarie ledamot
Lena Häggqvist - ordinarie ledamot
Sofia Sjöö - ordinarie ledamot
Linn Axelsson - ordinarie ledamot
Oscar Mölne - ordinarie ledamot NY!
Dante Felixsson ordinarie ledamot NY!
Sebastian Ailert -ordinare ledamot NY!
Roland Granström - suppleant
Selma Wigzell - suppleant NY!

Internrevisorer
Christian Portin - ordinarie



Valberedning
Hanna Schubert
Erik Fredlund NY!
Anna Wernemyr NY!

Presentation av nya förtroendevalda

Styrelse
Oscar Mölne
Oscar är 27 år och är utbildad ekonom. Idag jobbar han på Scania med försäljning och
affärsutveckling mot internationella marknader.  Han är även en natur- och sportentusiast som
gärna är på golfbanan.

Sebastian Ailert
Sebastian är 34 år och är arkitekt med ett stort intresse för frågor som rör våra hus, fastigheter
och generella boendemiljöer, och kan tillföra med extra kunskap inom dessa områden.

Dante Felixsson
Dante är 48 år och arbetar i dagsläget som konsult inom fastighetsbranschen. Har tidigare
studerat fastighetsekonomi och efter det arbetat med fastigheter under cirka 20 år på olika
företag, främst inom förvaltning men även med projekt och utveckling. Har erfarenhet av
styrelsearbete samt av arbete med bostadsrättsföreningar. Hoppas kunna bidra med exempel från
hur andra arbetar med förvaltning/styrning där något kanske kan passa även för Tellusborgshus.

Selma Wigzell
Selma är 21 år, studerar och jobbar extra på café och är motiverad att hjälpa
bostadsrättsföreningen. Hon adderar: “ Jag älskar språk, konst, samhällsfrågor och litteratur. Jag
vill gärna vara med för att göra området mer hemtrevligt, dels genom inkludering och
välkomnande men också estetiskt.”

Valberedning
Anna Wernemyr
Anna  är 39 år och jobbar som kommunikatör. “Jag arbetar till vardags med kommunikation på
Konserthuset Stockholm. Vi har bott i föreningen i 8 år och jag har tidigare inte haft möjlighet att
engagera mig, nu är tiden dock inne. Jag är bra på att lyssna, tycker mycket om grannsamverkan
och bra på att förstå strukturer, att sitta i valberedningen skulle passa mig toppen.”



Erik Fredlund
Erik är 46 år och jobbar med IT. “Jag kandiderar till nästa års valberedning. Till vardags driver
jag ett mindre bolag inom IT där jag framförallt leder stora och komplexa projekt. Jag vill gärna
engagera mig i föreningens arbete och tänker att valberedningen är en bra start!”

Vi föreslår även följande:

Förslag till arvoden
● Valberedningen föreslår att arvodet för styrelsen ska förbli oförändrat. Arvodet uppgår

idag till 320 000 kr.
● Valberedningen föreslår att arvodet för revisorerna ska förbli oförändrat. Arvodet uppgår

idag till 12 000 kr.
● Valberedningen föreslår att arvodet för valberedningen ska förbli oförändrat. Arvodet

uppgår idag till 12 000 kr.

Avslutningsvis vill vi rikta ett särskilt varmt tack till avgående förtroendevalda och framför allt
till Egon Rosén som gett så mycket av sin tid och kraft de senaste åren som ordförande.

Med vänliga hälsningar,
Jennifer, Linus och Hanna i valberedningen


